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Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

 

Zápis č. 6 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk konaného 

dne 18.09.2019 
 
Přítomni:   14+1+1 
Omluveni:  Ing. Pavel Dohnal, Mgr. Igor Dostal, Ing. Mgr. Lenka Dvořáčková,  
                  Kateřina Říhová, Libor Plaček  
                  
     

1. Zahájení 
a)  ověřovatelé zápisu:  Ing. Martin Dufka, Ing. Pavel Křápek 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk určuje ověřovateli zápisu Ing. Martina Dufku a  
Ing. Pavla Křápka. 
PRO:   14  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 6/2019/01 
Zastupitelstvo města Hluk určilo ověřovateli zápisu Ing. Martina Dufku a  
Ing. Pavla Křápka. 

 
b) doplnění a schválení programu 

Doplnění programu: 
Ing. Křižan: v důvodové zprávě máte u  bodu číslo 5) dvě žádosti o poskytnutí 
finančního příspěvku dle Směrnice č. 1/2017, v programu byla pouze jedna 
žádost. Je potřeba tento bod doplnit ještě o žádost manželů X.Y., kteří ji 
doručili po termínu konání rady. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje doplnění programu 6. zasedání 
zastupitelstva města – u bodu č. 5) Žádost o poskytnutí finančního příspěvku 
dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území - doplnění o žádost manželů X.Y. o poskytnutí finančního 
příspěvku na rekonstrukci rodinného domu č.p. 801 v ulici Lánská, Hluk. 
PRO:   14  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 6/2019/02 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo doplnění programu 6. zasedání 
zastupitelstva města – u bodu č. 5) Žádost o poskytnutí finančního příspěvku 
dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území - doplnění o žádost manželů X.Y. o poskytnutí finančního 
příspěvku na rekonstrukci rodinného domu č.p. 801 v ulici Lánská, Hluk. 

 
Schválení programu: 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje program 6. zasedání zastupitelstva 
města. 
1. Zahájení 

a) ověřovatelé zápisu  
b) schválení programu 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města 

konaného dne 26.06.2019 
2. Směna pozemků p.č. 1873 a 1874 v ulici Horní Drahy, za pozemek p.č. 

1925/18 v ulici Dílce, v k. ú. Hluk 
3. Prodej pozemků p.č. 3712/2, 3713, 3714, 3715/10, 3720/126 a 3715/5 

v lokalitě Býčina, v k.ú. Hluk 
4. Žádosti o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2017 k 

příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 

5. Žádosti o poskytnutí finančního příspěvku dle Směrnice č. 1/2017 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 

6. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 
7. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
8. Diskuse 
9. Závěr 
 
PRO:   14 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 6/2019/03 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo program 6. zasedání zastupitelstva města. 

 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 26.06.2019   
Ing. Martin Křižan – přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva 
města ze dne 26.06.2019, č. ZM 5/2019/01 – ZM 5/2019/15. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze  zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 26.06.2019. 
PRO:  14    PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 6/2019/04 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze  zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 26.06.2019. 

 

2. Směna pozemků p. č. 1873 a 1874 v ulici Horní Drahy, za pozemek p. č. 
1925/18 v ulici Dílce, v k.ú. Hluk 
Jedná se o žádost pana X.Y. o směnu pozemku p.č. 1925/18 o rozloze 36 m2 (dle KN 
se jedná o ostatní plochu - ostatní komunikace, dle ÚP se jedná o plochu PV plocha 
veřejného prostranství s převahou zpevněných ploch) v majetku pana X.Y., za 
pozemky p.č. 1873 o rozloze 32 m2 (dle KN se jedná zastavěnou plochu a nádvoří – 
společný dvůr, dle ÚP se jedná o plochu BI bydlení individuální) a p.č. 1874 o rozloze 
95 m2 (dle KN se jedná o zahradu, dle ÚP se jedná o plochu BI bydlení individuální), 
oba pozemky v majetku města Hluk. Pan X.Y. tedy nabízí ke směně 36 m2 a 
požaduje po městu dva pozemky o rozloze celkem 127 m2. Pozemky 1873 a 1874 
město Hluk již jednou panu X.Y. prodalo na jednání zastupitelstva 27.05.2009, 
usnesením 21/09/04. Ačkoli město pozemek prodalo, nikdy nedošlo k sepsání kupní 
smlouvy a k dokončení prodeje. V minulosti jsme obdobný případ řešili u pozemku 
paní X.Y. z ulice Hradišťská (zastupitelstvo 14.12.2016), kdy město prodalo pozemek 
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v roce 1997, ale nikdy nedošlo k sepsání smlouvy. Navrhuji usnesení 21/09/04 ze 
dne 27.05.2009 zrušit. Stavební komise se žádostí zabývala dne 15.07.2019 a 
doporučila radě města prodej obou pozemků 1873 a 1874 a zároveň radě města 
doporučila směnu pozemku 1925/18. Rada města dne 17.07.2019 schválila záměr o 
směně pozemků usnesením RM 19/2019/25. Na zveřejnění záměru o směně 
pozemků se přihlásil pouze pan X.Y. a rada města dne 06.08.2019 na svém jednání 
doporučila zastupitelstvu usnesením RM 20/2019/10 schválit směnu pozemků 
s doplatkem, poplatky spojené s převodem budou hrazeny panem X.Y. (znalecký 
posudek, sepsání smlouvy, poplatek za vklad do KN). Pozemky byly oceněny 
znaleckým posudkem č. 1300-2019, který zpracoval Ing. Martin Dufka. Dle 
znaleckého posudku je pozemek p.č. 1925/15 o rozloze 36 m2 oceněn na 6 044,40 
Kč, pozemky p.č. 1873 a 1874 o rozloze 127 m2 jsou oceněny na 89 499,90 Kč (na 
pozemku 1874 je kopaná studna, která je taktéž oceněna na 13 415,51 Kč). Doplatek 
pana X.Y. tedy činí rozdíl hodnot 89 499,90 – 6 044,40 = 83 456 Kč. Znalecký 
posudek pan X.Y. obdržel a s cenou za pozemky 1873, 1874, 1925/18 souhlasí. 
S cenou za kopanou studnu nesouhlasí, neboť studnu vykopali jeho rodiče při stavbě 
domu č.p. 1317 v roce 1984. Původní studna se nacházela v místě dnešního 
podzemního podlaží RD č.p. 1317 a je zasypána. Podmínkou získání stavebního 
povolení bylo vykopat studnu novou, což rodiče pana X.Y. učinili. Pokud by jsme 
cenu studny odečetli, pak výsledná cena doplatku za pozemky bez studny je 
89 499,90 – 6 044,40 – 13 451,51 = 70 004 Kč.  V záznamech odboru výstavby nebyl 
dohledán dokument, který by řešil výstavbu nové studny. O směně jsme ostatní 
sousedy neinformovali, neboť pozemky byly již jednou panu X.Y. prodány. 
Ing. Křižan: stojíme před rozhodnutím, s jakým doplatkem schválit směnu pozemků. 
Studna stojí na našem pozemku, pokud by se našel nějaký svědek, který by řekl, že 
studnu vykopali manželé X.Y., můžeme se to tento důkaz opřít a cenu o tuto částku 
ponížit. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 
p. X.Y.: studna byla vybudována v roce 1955, pan X.Y., který bydlí naproti říkal, že 
byla v zápětí zakopaná a pak se znovu překopala výše, namísto šesti metrů, až do 
hloubky 10 metrů. 
Ing. Křižan: byla to podmínka stavebního úřadu? 
p. X.Y.: byla to podmínka stavebního úřadu, že studna bude vykopána na jiném 
místě. 
Ing. Martin Křižan: pokud chtěl někdo v dřívější době stavět a měl v suterénu studnu, 
buď ji zakryl, aby nebyla vidět nebo musela být zasypána. Mluvil jsem s panem X.Y., 
který v té době pracoval na stavebním úřadu a tuto podmínku, že by manželům X.Y. 
nařídil vykopat studnu, si nepamatuje. V té době nebylo dovoleno stavět dům na 
studni. Je tu spousta otazníků a celou pravdu asi nenajdeme. Nemůžeme prodat 
pozemek bez důkazu, jak to se studnou skutečně bylo. Pokud nemáme oporu ve 
stavebním archivu a ve stavebním povolení, nemůžeme si dovolit studnu prodat za 
nulovou hodnotu. Nemáme žádný podklad. Kdyby byla podmínka vykopání studny na 
jiném místě ve stavebním povolení, určitě by to tam bylo napsané a stavební úřad by 
toto kontroloval. Dám návrh na směnu pozemků s doplatkem včetně studny. Nemáme 
žádný podklad kromě vyjádření pana X.Y. a pana X.Y. 
p. Marie Plačková: v to době se nevydávalo žádné povolení k vykopání studny? 
Ing. Martin Křižan: myslím si, že určitě ne. 
Ing. Martin Dufka: vydávalo se povolení, ale nic se neřešilo v případě, pokud si někdo 
vykopal studnu na svém pozemku. Pokud ji vykopal i na obecním pozemku a nikdo 
nic nenamítal, tak se taktéž neřešilo. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk ruší usnesení  21/09/04 z jednání zastupitelstva města ze 
dne 27.05.2009 o „schválení prodeje pozemků p.č. 1873, 1874 v ulici Horní Drahy  
v k.ú. Hluk panu X.Y. za cenu odhadní, poplatky hradí kupující a pověření starosty 
města Ing. Jana Šimčíka podpisem smlouvy“. 
PRO:   14  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
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Usnesení:  ZM 6/2019/05 
Zastupitelstvo města Hluk zrušilo usnesení  21/09/04 z jednání zastupitelstva města 
ze dne 27.05.2009 o „schválení prodeje pozemků p.č. 1873, 1874 v ulici Horní Drahy  
v k.ú. Hluk panu X.Y. za cenu odhadní, poplatky hradí kupující a pověření starosty 
města Ing. Jana Šimčíka podpisem smlouvy“. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje směnu pozemků p. č. 1873 o rozloze 32 m2 a 
p.č. 1874 o rozloze 95 m2 v ulici Horní Drahy (v majetku města Hluk), za pozemek p. 
č. 1925/18 o rozloze 36 m2 v ulici Dílce (v majetku pana X.Y.) s doplatkem ve výši 
83 456 Kč, poplatky spojené s převodem budou hrazeny panem X.Y. 
PRO:   14  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 6/2019/06 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo směnu pozemků p. č. 1873 o rozloze 32 m2 a p.č. 
1874 o rozloze 95 m2 v ulici Horní Drahy (v majetku města Hluk), za pozemek p. č. 
1925/18 o rozloze 36 m2 v ulici Dílce (v majetku pana X.Y.) s doplatkem ve výši 
83 456 Kč, poplatky spojené s převodem budou hrazeny panem X.Y. 

 
 

3. Prodej pozemků p. č. 3712/2, 3713, 3714, 3715/10, 3720/126 a 3715/5 v 
lokalitě Býčina, v k.ú. Hluk   
Jedná se o žádost pana X.Y. o odkup pozemků p.č. 3712/2 o rozloze 7007 m2 (dle 
KN se jedná o jinou plochu – ostatní plochu, dle ÚP se jedná o plochu K plocha 
krajinné zeleně), 3713 o rozloze 1745 m2 (dle KN se jedná o neplodnou půdu – 
ostatní plochu, dle ÚP se jedná o plochu K plocha krajinné zeleně), 3714 o rozloze 
2187 m2 (dle KN se jedná o jinou plochu – ostatní plochu, dle ÚP se jedná o plochu 
K plocha krajinné zeleně), 3715/10 o rozloze 695 m2 (dle KN se jedná o jinou plochu 
– ostatní plochu, dle ÚP se jedná o plochu RH plocha hromadné rekreace), 3720/126 
o rozloze 138 m2 (dle KN se jedná o jinou plochu – ostatní plochu, dle ÚP se jedná o 
plochu K plocha krajinné zeleně) a 3715/5 o rozloze 541 m2 (dle KN se jedná o jinou 
plochu – ostatní plochu, dle ÚP se jedná o plochu RH plocha hromadné rekreace) 
v majetku města Hluk za účelem chovu drůbeže a drobného zvířectva. Celková 
rozloha požadovaných šesti pozemků je 12 313 m2. Stavební komise se žádostí 
zabývala na svém jednání dne 15.07.2019. Stanovisko stavební komise je stejné jako 
z jednání 01.06.2015, kdy už se podobnou žádostí zabývala. Stavební komise 
nedoporučuje radě města prodej pozemků. Terén v dané lokalitě je značně nerovný a 
je krajně nevhodný pro chov drůbeže a drobného hospodářského zvířectva. V 
bezprostřední blízkosti pozemků se nachází myslivecký areál, kde je aktivně 
využívána střelnice. Celá lokalita i s přehradou tvoří komplex sloužící k rekreaci a 
odpočinku, který by nevhodně narušoval zápach ze zvířat. Výše uvedené parcely 
jsou velmi lukrativní a město by je nemělo prodávat, zvlášť k přihlédnutí k právě 
probíhajícím komplexním pozemkovým úpravám, kdy bude samo pozemky 
potřebovat. Rada města na jednání dne 17.07.2019, usnesením RM 16/2019/22 
doporučila zastupitelstvu prodej pozemků zamítnout.  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk zamítá prodej pozemků p. č. 3712/2, 3713, 3714, 3715/10, 
3720/126 a 3715/5 v lokalitě Býčina, v k.ú. Hluk  panu X.Y. 
PRO:   13  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 

Usnesení:  ZM 6/2019/07 
Zastupitelstvo města Hluk zamítlo prodej pozemků p. č. 3712/2, 3713, 3714, 3715/10, 
3720/126 a 3715/5 v lokalitě Býčina, v k.ú. Hluk  panu X.Y. 
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4. Žádosti o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2017 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území  
a) Žádost pana X.Y. pro dům č.p. 76 na pozemku p.č. 81 v ulici Hlavní, ze dne 

16.05.2019  
Stavební komise na svém jednání 15.07.2019 doporučila radě města zařadit 
žádost do seznamu nemovitostí. Rada města se žádostí pana X.Y. zabývala 
dvakrát. Poprvé to bylo na svém jednání 17.06.2019, kdy záležitost odložila a 
doporučila žádost projednat na stavební komisi. Podruhé se žádostí rada města 
zabývala dne 17.07.2019 a nepřijala usnesení o doporučení zastupitelstvu města 
schválit zařazení žádosti pana X.Y. na rekonstrukci rodinného domu č.p. 76 v ulici 
Hlavní, Hluk do seznamu nemovitostí, dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území. Podle mě žádost nesplňuje 
požadavky směrnice, neboť nevznikl minimálně další jeden byt I. kategorie. 
Vydaný společný souhlas odborem výstavby ze dne 20.12.2018 uvádí, že záměr 
obsahuje stavební úpravy a přístavbu ve dvorní části přízemí, vestavbu obytných 
místností do podkroví. V souhlasu se nic nemluví o vybudování dalšího bytu tak, 
jak to požaduje směrnice čl. II. bod 1). Obdobný případ jsme řešili na 
zastupitelstvu 24.04.2019 – žádost pana X.Y., kde zastupitelstvo zamítlo zařazení 
žádosti viz usnesení ZM 4/2019/07.   
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko.  
p. Marie Plačková: nerozumím tomu, jak další bytová jednotka? Bude dům 
obyvatelný po opravě? 
Ing. Křižan: dům byl obyvatelný, bylo vše hotové, nebudoval kuchyň, WC, pouze 
přístavek do dvora a podkroví, nevznikla tedy nová bytová jednotka, je to 
v rozporu s vydanou směrnicí. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk zamítá zařazení žádosti  pana X.Y.  na rekonstrukci 
rodinného domu č.p. 76 v ulici Hlavní, Hluk do seznamu nemovitostí, dle 
Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území. 
PRO:   12  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    2 
Usnesení:  ZM 6/2019/08 
Zastupitelstvo města Hluk zamítlo zařazení žádosti  pana X.Y.  na rekonstrukci 
rodinného domu č.p. 76 v ulici Hlavní, Hluk do seznamu nemovitostí, dle 
Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území. 

 
 

b) Žádost paní X.Y. pro dům č.p. 851 na pozemku p.č. 713 v ulici Družstevní I., ze 
dne 04.09.2019  
Stavební komise se žádostí zabývala dne 09.09.2019 a doporučila radě města 
zařazení do seznamu. Rada města na svém jednání 04.09.2019 doporučila 
zastupitelstvu schválit zařazení žádosti paní X.Y. na rekonstrukci rodinného domu 
č.p. 851 v ulici Družstevní I., Hluk do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 
1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území a 
projednat žádost ve stavební komisi. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje zařazení žádosti  paní X.Y. na demolici 
rodinného domu č.p. 851 v ulici Družstevní I, s následnou výstavbou nového 
rodinného domu do seznamu nemovitostí, dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO:   14  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 6/2019/09 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo zařazení žádosti  paní X.Y. na demolici 
rodinného domu č.p. 851 v ulici Družstevní I, s následnou výstavbou nového 
rodinného domu do seznamu nemovitostí, dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 

 

5. Žádosti o poskytnutí finančního příspěvku dle Směrnice č. 1/2017 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území  
a) Žádost X.Y. a X.Y.  pro dům v ulici Vyšehradská 1202, na pozemku p.č. 193, ze 

dne 27.08.2019  
Žádost o zařazení do seznamu byla schválena zastupitelstvem města dne 
20.02.2019. Stavební komise na svém jednání 09.09.2019 doporučila radě města 
schválení finančního příspěvku. Rada města na svém jednání 04.09.2019 
doporučila zastupitelstvu schválit poskytnutí finančního příspěvku ve výši 140 000 
Kč na rekonstrukci rodinného domu č.p. 1202 v ulici Vyšehradská, Hluk paní X.Y. 
a panu X.Y.  a projednat žádost ve stavební komisi.   
17:45 hodin – příchod p. Radek Salanci (stav 15) 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko.  
Zastupitel X.Y.  informuje o tom, že je ve střetu zájmu s tímto projednávaným 
bodem a zdrží se hlasování. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 
140 000 Kč paní X.Y. a panu X.Y na rekonstrukci rodinného domu č.p. 1202 
v ulici Vyšehradská, Hluk, dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO:    14 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 
Usnesení:  ZM 6/2019/10 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 
140 000 Kč paní X.Y. a panu X.Y., na rekonstrukci rodinného domu č.p. 1202 
v ulici Vyšehradská, Hluk, dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území. 

 
b) Žádost paní X.Y. a pana X.Y. pro dům č.p. 801 v ulici Lánská, na pozemku p.č. 

2517 ze dne 09.09.2019  
Žádost o zařazení do seznamu byla schválena zastupitelstvem města dne 
25.10.2017. Stavební komise na svém jednání 09.09.2019 doporučila radě města 
schválení finančního příspěvku. Rada města se žádostí nezabývala, neboť žádost 
byla doručena po termínu konání rady města 04.09.2019. Z důvodu zrychlení 
procesu jde žádost o poskytnutí finančního příspěvku přímo na jednání 
zastupitelstva. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 
140 000 Kč paní X.Y. a panu X.Y., na rekonstrukci rodinného domu č.p. 801 
v ulici Lánská, Hluk dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici 
s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného 
domu v již zasíťovaném území. 
PRO:   15  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 6/2019/11 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 
140 000 Kč paní X.Y. a panu X.Y., na rekonstrukci rodinného domu č.p. 801 
v ulici Lánská, Hluk dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici 
s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného 
domu v již zasíťovaném území. 

 
 

6. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 

Ing. Petr Hájek - předseda finančního výboru: 
Finanční  výbor zasedal dne 16.09.2019 s následujícím programem: 
       
AD 1) Čerpání rozpočtu do 7/2019 
Finanční výbor se velmi podrobně seznámil s materiálem „Podrobný  výklad k čerpání 
rozpočtu do července 2019 – příjmy a výdaje“, nemá zásadních připomínek k dílčím 
položkám, pouze se pozastavuje u položky „Pohřebnictví – márnice“. V rozpočtu je  
plánováno do konce roku proinvestovat částku ve výši 3.000.000 Kč, ale vzhledem 
k pokročilé době a informaci, že není ještě dokončena projektová dokumentace, je 
tato investice velmi nereálná a tím nám zůstávají nevyčerpané prostředky do konce 
roku.  Finanční výbor vzal tento materiál na vědomí. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko.  
p. Julie Šuránková vznesla dotaz, zda bude v rozpočtu na příští rok počítáno 
s finanční částkou v kapitole pohřebnictví – márnice. 
Ing. Křižan: v dalším bodě finančního výboru „Rozpočtové opatření č. 3“ je návrh, aby 
finanční částka z kapitoly pohřebnictví byla přesunuta na kapitolu Místní hospodářství 
– Penkův statek“. Až budou hotové projekty na márnici, mohou se finance převést na 
tuto kapitolu. V letošním roce je plánována oprava střechy a skla u smuteční síně. 
Může se část prací udělat. 
p. Julie Šuránková: jde mně hlavně o vybudování toalet, na jiných obcích všude na 
hřbitovech jsou. Táhne se to již několik let, peníze v rozpočtu jsou, pak se někam 
přesunou a oprava je v nedohlednu. 
Ing. Martin Křižan: stavba není složitá, musí být projektová dokumentace a stavební 
povolení.  Myslím, že stavba může  být hotová do půl roku. 
Ing. Martin Dufka: půjde o stavbu  na dobu cca 9 měsíců. 
Ing. Marin Křižan: klidně můžete dát protinávrh k tomuto bodu, že požadujete 
zařazení vybudování márnice do rozpočtu příštího roku, ale až v dalším bodu u 
rozpočtového opatření. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí čerpání rozpočtu do července 2019. 
PRO:   15  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 6/2019/12 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí čerpání rozpočtu do července 2019. 
 
18:00 hodin – příchod Mgr. Vladislava Michalčíková (stav 16) 
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AD 2) Rozpočtové opatření č. 3 
 

Příjmy -   rozpočet upravený                                        101.561.700,-- 

 

2219 Chodníky a stezky    +        12.800,--  

2321 Odvádění a čištění odpadních vod  +          2.000,--  

3429 Zájmová činnost a rekreace   -       102.500,--  

3313 Kino      +        25.000,--  

3632 Pohřebnictví     + 3.000,--  

3722 Sběr a svoz komunálních odpadů  +          7.000,--  

5512 Požární ochrana    +          7.700,--  

6171 Místní správa  .   +        34.000,--  

1334 Odvody za odnětí ZPF    +        11.000,--  

4111 Dotace přes KÚ ZK – MF   +        18.130,-- 

4116 Dotace přes KÚ ZK – MŠMT    +   1.159.818,--        

 

        =  102.739.648,--  

Financování – rozpočet schválený                              12.683.500,--  

 

         =     12.683.500,-- 

 

Výdaje – rozpočet upravený                                     114.245.200,-- 

 

2321 Odvádění a čištění odpadních vod  +       800.000,--   

2212 Komunikace – silnice    -        800.000,-- 

3111 Předškolní zařízení    +       220.000,--  

3113 Základní škola     +    1.159.818,-- 

3313 Kino      +       100.000,--  

3429 Zájmová činnost a rekreace   -        300.000,-- 

3722 Sběr a svoz komunálních odpadů  +       300.000,--   

3613  Nebytové hospodářství    +         40.000,--   

3631 Veřejné osvětlení    +       128.000,--  

3633 Údržba a výstavba místních IS   +         64.000,--  

6171 Místní správa     +         18.130,-- 

3639 Komunální služby    +    2.000.000,--    

3632 Pohřebnictví     -     2.552.000,--  

 

=    115.423.148,-- 

 

 
Rozpočtové opatření č. 3 řeší nutné posílení příjmové i výdajové části v následujícím 
členění: 

 v příjmové části jsme obdrželi neinvestiční dotaci přes Krajský úřad Zlínského 
kraje z MŠMT ve výši 1.159.818 Kč na projekt Výzkum, vývoj a vzdělávání, 
která je určena pro základní školu. Současně se tato částka objeví i ve 
výdajích. Je to průtoková dotace. Další dotace je poskytnuta rovněž z 
Krajského úřadu ZK od Ministerstva financí ve výši 18.130 Kč pro stavební 
úřad na přípravu podkladů pro sčítání lidí, domů a bytů v roce 2021. Od 
Mikroregionu Ostrožsko-Veselko obdržíme finanční prostředky ve výši 34.000 
Kč jako vyúčtování přímé podpory za uskutečněná školení pořádající 
uvedeným mikroregionem. Dále navyšujeme příjmy u kina o částku 25.000 Kč 
a u sboru dobrovolných hasičů o částku 7.700 Kč za úhradu fakturace Obce 
Suchov, příjem za odvody za odnětí půdy ze ZPF o 11.000 Kč, navýšení 
příjmů na § chodníky a stezky o 12.800 Kč za přefakturaci nákladů 
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Vodohospodářským stavbám při akci „Bezbariérové chodníky“, poplatky za 
sběr a svoz komunálních odpadů o 7.000 Kč a další drobnější úpravy.     

 ve výdajové části z těch nejdůležitějších změn se objeví již výše zmíněné 
dotace, dále navýšení výdajů v § Odvádění odpadních vod -  u vodovodu 
Okluková ve výši 350.000 Kč, z důvodu prodloužení trasy a změny 
technologie pokládky vodovodního řadu, dále vodovod Husí hora o částku 
200.000 Kč a u kanalizace splaškové navyšujeme původní částku o 250.000 
Kč z důvodu dalších výdajů za žádost o dotaci, doplatek firmě  REALKA-
Rubíček, s.r.o. a Centroprojekt Group, a.s. za navýšení ceny za zpracování 
projektové dokumentace. Tyto výdaje profinancujeme snížením výdajů v 
kapitole komunikace ve výši 800.000 Kč (u rozpočtovaných nákladů pro ZTV 
Nad Kaštancem). 
Další významná částka ve výdajích je ve výši 220.000 Kč za náklady pro nově 
zřízenou třídu mateřské školy v budově bývalé ZUŠ, další provozní náklady u 
této budovy budou ve výši 40.000 Kč, které budou součástí navýšení § 
nebytové prostory. U kina povyšujeme náklady na teplo a projektovou 
dokumentaci na klimatizaci o 100.000 Kč, dále o 128.000 Kč navyšujeme 
veřejné osvětlení na projektovou dokumentaci pro Čtvrtě a 64.000 na 
projektovou dokumentaci uložení HDPE chrániček opět pro ulici Čtvrtě v rámci 
údržby místních inženýrských sítí. Výdaje vykryjeme z volných prostředků 
v pohřebnictví.               

Finanční výbor nemá připomínek k rozpočtovému opatření č.3/2019, ale 
s ohledem na výše uvedené v bodě 1), doporučuje zastupitelstvu ke 
schválení, aby v „odd. výdaje rozpočtového opatření č. 3“ byla doplněna 
výdajová položka –„Místní hospodářství – Penkův statek“ povýšená o částku 
2.000.000 Kč. 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu, aby zajistilo zahájení demoličních 
prací Penkova statku, které byly již v minulosti odsouhlaseny a je s tím i 
v rozpočtu r. 2019 počítáno -  viz pol. „Místní hospodářství – Penkův statek“ – 
částka 2.005.000 Kč. Navýšení této položky na cca 4 miliony dává dobrý 
základ pro zahájení zmíněných prací, které mohou bez problémů probíhat i 
v zimních měsících. Navýšení výdajů by bylo pokryto převedením volných 
prostředků z pohřebnictví.  
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko.  
Ing. Křižan: připomínku paní Šuránkové bych doplnil do usnesení jako 
poznámku o zařazení investice ve výši 3 mil. Kč na vybudování nové márnice 
do rozpočtu roku 2020. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje III. Rozpočtové opatření roku 2019 a 
současně schvaluje zařazení investice ve výši 3 mil. Kč do kapitoly 
„Pohřebnictví“, na vybudování nové márnice s toaletami do rozpočtu roku 
2020: 
 
Příjmy -   rozpočet upravený                                        101.561.700,-- 

2219 Chodníky a stezky    +        12.800,--  

2321 Odvádění a čištění odpadních vod  +          2.000,--  

3429 Zájmová činnost a rekreace   -       102.500,--  

3313 Kino      +        25.000,--  

3632 Pohřebnictví     + 3.000,--  

3722 Sběr a svoz komunálních odpadů  +          7.000,--  

5512 Požární ochrana    +          7.700,--  

6171 Místní správa  .   +        34.000,--  

1334 Odvody za odnětí ZPF    +        11.000,--  

4111 Dotace přes KÚ ZK – MF   +        18.130,-- 
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4116 Dotace přes KÚ ZK – MŠMT    +   1.159.818,--    

      

         =  102.739.648,-- 

  

Financování – rozpočet schválený                                12.683.500,--  

         

 =   12.683.500,-- 

 

Výdaje – rozpočet upravený                                        114.245.200,-- 

 

2321 Odvádění a čištění odpadních vod  +       800.000,--   

2212 Komunikace – silnice    -        800.000,-- 

3111 Předškolní zařízení    +       220.000,--  

3113 Základní škola     +    1.159.818,-- 

3313 Kino      +       100.000,--  

3429 Zájmová činnost a rekreace   -        300.000,-- 

3722 Sběr a svoz komunálních odpadů  +       300.000,--   

3613  Nebytové hospodářství    +         40.000,--   

3631 Veřejné osvětlení    +       128.000,--  

3633 Údržba a výstavba místních IS   +         64.000,--  

6171 Místní správa     +         18.130,-- 

3639 Komunální služby    +    2.000.000,--    

3632 Pohřebnictví     -     2.552.000,--  

 

                                                                                                                 =    115.423.148,-- 

 
PRO:  13   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    3 
Usnesení:  ZM 6/2019/13 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo III. Rozpočtové opatření roku 2019 a 
současně schválilo zařazení investice ve výši 3 mil. Kč do kapitoly 
„Pohřebnictví“, na vybudování nové márnice s toaletami do rozpočtu roku 
2020: 

 
Příjmy -   rozpočet upravený                                       101.561.700,-- 

 

2219 Chodníky a stezky    +        12.800,--  

2321 Odvádění a čištění odpadních vod  +          2.000,--  

3429 Zájmová činnost a rekreace   -       102.500,--  

3313 Kino      +        25.000,--  

3632 Pohřebnictví     + 3.000,--  

3722 Sběr a svoz komunálních odpadů  +          7.000,--  

5512 Požární ochrana    +          7.700,--  

6171 Místní správa  .   +        34.000,--  

1334 Odvody za odnětí ZPF    +        11.000,--  

4111 Dotace přes KÚ ZK – MF   +        18.130,-- 

4116 Dotace přes KÚ ZK – MŠMT    +   1.159.818,--        

 

         =  102.739.648,-- 

 

Financování – rozpočet schválený                                 12.683.500,--  

 

          =     12.683.500,-- 

 

Výdaje – rozpočet upravený                                         114.245.200,-- 

 

2321 Odvádění a čištění odpadních vod  +       800.000,--   
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2212 Komunikace – silnice    -        800.000,-- 

3111 Předškolní zařízení    +       220.000,--  

3113 Základní škola     +    1.159.818,-- 

3313 Kino      +       100.000,--  

3429 Zájmová činnost a rekreace   -        300.000,-- 

3722 Sběr a svoz komunálních odpadů  +       300.000,--   

3613  Nebytové hospodářství    +         40.000,--   

3631 Veřejné osvětlení    +       128.000,--  

3633 Údržba a výstavba místních IS   +         64.000,--  

6171 Místní správa     +         18.130,-- 

3639 Komunální služby    +    2.000.000,--    

3632 Pohřebnictví     -     2.552.000,--  

 

                                                                                                                 =    115.423.148,-- 

 
AD 3) Kontrola pokladny 
Byla provedena kontrola pokladny a členové finančního výboru konstatují, že fyzický 
stav souhlasí s účetním. Rovněž kontrola pokladních dokladů vykazuje jejich vedení 
v intencích zákona. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 
PRO:   16  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 6/2019/14 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 
 
 

7. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 Projekt energeticky úsporných opatření pro hluckou tvrz – Ing. Martin Křižan: celá 

budova je zaměřena, na základě pasportu budov navazuje další studie toho, zda 
jsem schopni dosáhnout energetických úspor. Firma Tespora nám sdělila, že pokud 
se vymění okna, zateplí půda a  provede se rekonstrukce topení dosáhneme 
požadované úspory. Poté dopočítá energetický posudek a začátkem příštího roku 
podáme žádost o dotaci. 

 Vodovod v ulici Okluková a Antonínská -  Ing. Martin Křižan: v ulici Oklukové se příští 
týden začnou kopat startovací jámy pro protlak a do 14 dnů by měly být práce hotové 
a poté budeme žádat o kolaudaci. 
Mgr. Zdeněk Botek: vodovod v ulici Antonínské - je hotová projektová dokumentace, 
chybí vyjádření některých dotčených orgánů, po jejich dodání se vyřídí stavební 
povolení. 

 Projekt křižovatky u kina – Ing. Martin Křižan: na projektu pracuje Ing. Valouch, který 
pro nás vytvoří 3-4 varianty: 

 napojení na křižovatku k domu s chráněným bydlením, kdy by měla jít dolů část 
východního a severního křídla Penkova statku 

 napřímení z ulice Sokolské, kde je silnice v oblouku. Aby vyhovovalo lepším 
rozhledovým trojúhelníkům, muselo by jít pryč severní křídlo statku 

 další varianta, kdy bychom při tomto napřímení ulice Sokolské zachovali východní 
křídlo statku. 

Tyto varianty budou dál sloužit pro rozhodování, možná se Ing. Valouch vrátí i 
k variantě kruhového objezdu. 

 Penkův statek – viz bod 8.) Diskuse. 
 

 Parkoviště v ulici Závodní, Hluk – Ing. Martin Křižan: na tuto zakázku je vysoutěžená 
firma SDS Slovácké dopravní stavby Hluk. V pondělí na radě města se bude 
schvalovat stavební dozor a koordinátor BOZP, poté se podepíší smlouvy a začnou 
práce. 
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 Splašková kanalizace pro ubytovnu a fotbalové šatny – Ing. Martin Křižan: vysoutěžila 

se firma Stavby VANTO Kunovice, v pondělí se na radě města bude taktéž 
schvalovat stavební dozor a koordinátor BOZP, pak se podepíší smlouvy a začíná se 
okamžitě s realizací. 

 
 Mateřská škola Hluk (rekonstrukce rozvodu topení a vody, 6 třída) -  Ing. Martin 

Křižan: rekonstrukce je hotová, dílo je předáno, uvidíme v zimě, jaké budou úspory. 
Na náměstí v bývalé ZUŠ funguje  od 16. září šestá třída mateřské školy pro 15 dětí. 

 
 Projekt rekonstrukce kanalizace a ČOV – Ing. Martin Křižan: po Zlínském kraji 

požadujeme, aby se zrekonstruovala vozovka od pizzerie až po konec Hluku, kdy by 
proběhla rekonstrukce chodníků, přechodů pro chodce a vybudují se podélná 
parkovací stání. Nemůžeme dokončit projekt, protože nemáme v pořádku kanalizaci 
ve vlastnictví města – kanál od ulice Boršické až po Boží muku na Hlavní ulici, u 
proluky Vyšehradské. Projekt se vyhotoví, až vyřešíme kanalizaci. Jedná se o 
rozsáhlou dokumentaci, navrhl jsem tedy řešit současně kanalizaci v ulici Kostelní, 
Družstevní II od mostu po mateřskou školu a po konec bytovek, v ulici Hrnčířské, kde 
nejsou domy plnohodnotně připojené ke kanalizaci. Máme doporučení spojit 
současně s dotací na ČOV (Čistírnu odpadních vod). Půjde o investici v částce 18 -
20 milionů. 

 
 Změna č. 1 Územního plánu Hluk – Ing. Křižan: změna je dokončena, byla 

předložena prostřednictvím pořizovatele dotčeným orgánům k vyjádření. 
 

 Oprava komunikace v Hluku – ul. Nad Kaštancem – Ing. Křižan: chtěl jsem, aby se 
dokončila zbývající část komunikace v ulici nad Kaštancem (finální vrstva asfaltu) u 
rodinných domů pana X.Y., X.Y. a X.Y. Když se práce zadala firmě IS Hodonín tak se 
zjistilo, že je špatně osazená kanalizace, šachty, vypadává přídlažba. Je potřeba celý 
povrch vyfrézovat, před rodinným domem pana X.Y. je zúžení, které musí být 
zapracováno do projektové dokumentace. Tato dokumentace se v současné době 
zpracovává a poté se požádá se o dodatečné povolení stavby. 
 

 Program kulturních akcí na nejbližší období:  
Mgr. Michaela Hrdinová, předsedkyně kulturní komise: 
21.09. - 16:00 hodin promítání v městském kině – Kryštůfek Robin 
             19:30 hodin - Avengers: Endgame 
28.09. - 20:00 hodin - Retro disco na tvrzi 
08.10. - 18:00 hodin - Seniorská beseda na tvrzi 
09.10. - 17:00 hodin - Tajuplná Afrika na tvrzi - přednáška Jiřího Máry 
12.10. - 18:00 hodin - skupina Mňága a Žďorp, CM Harafica na sportovní hale 
13.10. - 15:00 hodin - Zpěváček Slovácka v městském kině 
19.10. - promítání v městském kině odpolední a večerní – bude upřesněno  
19.10. - 18:00 hodin - Folklorní tancování na tvrzi 
26.10. - 19:00 hodin - Commedia Finita divadelní představení v městském kině 

 
 Příprava Dolňáckých slavností 2020 – Mgr. Zdeněk Botek: organizační výbor pracuje 

ve složení: Mgr. Botek, Mgr. Remeňová, p. Beníčková a Ing. Křižan. Na programu 
Dolňáckých slavností vystoupí v pátek soubor Hradišťan, v sobotu Festival 
dechových hudeb (zajistí p. Vacek), na stadionu vystoupí SĽUK, v neděli v 15:00 
hodin hlavní program na hřišti sportovní haly – scénář p. Pavlíček. Králem bude 
Marek Šuránek. 
 

 Zřízení funkce tajemníka – Ing. Martin Křižan: rada města  na zasedání dne 
04.09.2019 schválila zřízení funkce tajemníka. S výběrovým řízením i s veškerými 
materiály nám pomáhá pan  X.Y., který školí pro Mikroregion Ostrožsko – Veselsko. 
Je potřeba schválit nové jednací řády rady a zastupitelstva tak, aby oba dva začaly 
platit  od 1. ledna 2020, doplnit a zjednodušit některé věci. 
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 Cyklostezka Hluk – Dolní Němčí (oprava levé břehové hrany u Autopalu) –  

Ing. Martin Křižan: hrozí sesuv levé břehové hrany potoka na cyklostezce, proto 
jednáme s firmou Hanon Systems Autopal Hluk o spolupráci při zhotovení projektové 
dokumentace. 

 
 Dotace – Dešťovka (základní škola, sportovní hala) – Ing. Martin Křižan: na radě 

města se schválila příkazní smlouva s firmou RPA Dotace s.r.o., Brno na zpracování 
žádosti o dotaci na „Využití dešťové vody ve městě Hluk“, která bude řešit zadržování 
vody  ze střechy základní školy a sportovní haly. Je zde možnost získání dotace ve 
výši 85%. 
 

 Zázemí pro rodiče s dětmi v bývalé třídě ZŠ, nám. Komenského 231 – Ing. Martin 
Křižan: jedná se o iniciativu některých maminek z Hluku, které požadují volné 
prostory na setkávání se s ostatními maminkami. Rada města schválila zřízení 
dočasného zázemí v jedné z bývalých přízemních učeben základní školy na náměstí 
Komenského, kde se provedou drobné úpravy (malování, koberec, nábytek). 

 
 Termín dalšího jednání zastupitelstva – 4. prosince 2019. 

 
 Aktualizovaný plán školení mikroregionu -  Ing. Martin Křižan: všichni zastupitelé 

obdrželi plán školení Mikroregionu Ostrožsko – Veselsko. 
 

 Nezaměstnanost k 31.08.2019 
 

 

Obec, okres, kraj Počet uchazečů nezaměstnanost v % 

Hluk         56 1,82 

ORP Uh. Hradiště    1 481 2,28 

ORP Uherský Brod       625 1,53 

okres Uh. Hradiště    2 115 2,03 

Zlínský kraj    9 183 2,22 

ČR 204 789  2,72 

 
 Daňové příjmy 

 

skutečnost  1 – 18/9/2018 skutečnost 1 – 18/9/2019 srovnání skutečnosti 
roku 2019 s rokem 
2018 

 

44 638 596,41 Kč 

 

47 470 205,26 Kč 

 

2 831 608, 85 Kč 

 
 Stavy účtů k 18.09.2019 

Běžný účet u KB                               21 193 780 Kč 
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                      393 614 Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna                            3 009 Kč 
Účet ČNB                        4 170 781 Kč 
Účet ČNB Bezbariérové chodníky                6 722 Kč 
Celkem  účty                                                  25 767 906 Kč  
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Úvěry u České spořitelny k 18.09.2019 
 
Úvěr č. 1 u České spořitelny                                         17 000 000 Kč  
Mínus splátky 1-8/2019                      2 266 672 Kč 
                                                                                      14 733 328  Kč  
Úvěr č. 2 u České spořitelny         27 000 000 Kč 
Mínus splátky 1-8/2019                          225 000 Kč 
             26 775 000 Kč  
Celkem úvěry nesplacené         41 508 328 Kč 
         

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů. 
 
PRO:   16  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 6/2019/15 

Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů. 

 
 

8. Diskuse 
Ing. Pavel Křápek: já mám jeden dotaz ohledně špatné komunikace kolem Zemtechu. 
Ing. Martin Křižan: oslovíme Ředitelství silnic Zlínského kraje, kdy mají v plánu 
rekonstruovat silnici od firmy Zemtech po kopec ke katastru Kunovic. 
p. X.Y.: tři zastupitelstva zpět se zde hovořilo, že bude vytvořena komise pro řešení 
zahrádkářské kolonie. Je už komise známa? 
Ing. Martin Křižan: komise byla rozšířena o další členy. Poprvé se sešla o 
prázdninách a požaduje vyhotovení znaleckého posudku na své požadavky. 
p. Julie Šuránková: v informacích byl ještě bod Penkův statek? 
Ing. Martin Křižan: omlouvám se, já jsem na něj v rychlosti zapomněl. 
Penkův statek - dostali jsme na radu města dopis od pana X.Y. a členů Spolku pro 
záchranu a obnovu Penkova statku, že má soukromé finanční prostředky, které by 
vložil do rekonstrukce Penkova statku a máme tedy rozhodnout o této nabídce, 
změnit usnesení zastupitelstva a Penkův statek zachránit. Rada města se s tímto 
materiálem a návrhy seznámila a rozhodla, že nebude na tuto nabídku zatím 
reagovat do doby, až bude hotová projektová dokumentace na vyřešení dopravní 
situace křižovatky u kina. Rada města chce pokračovat ve schválených usneseních 
zastupitelstva města, tedy v demolici všech tří budov. Po navýšení financí z 
pohřebnictví máme k dispozici 4 mil Kč na demolici. Uvažujeme, že začneme s částí 
demolice statku a odvezeme suť. Všechno současně bourat nepůjde kvůli velkému 
množství sutě. Můj návrh je zachránit pouze západní křídlo, požádat o dotaci na 
rekonstrukci a vybudovat zde zázemí pro místní hospodářství, městskou policii, 
případně poštu. Severní část zbourat a vystavět novou budovu, která bude sloužit 
ZUŠ, umístit zde lékaře. O záchraně východního křídla bych uvažoval až v případě, 
zda bude možné vyřešit křižovatku u kina bez demolice východní budovy. 
p. X.Y.: máme zde památkové domky, o které se vzorně starají manželé Jelénkovi, 
nemohlo by se v posledním domku na Rajčovně udělat muzeum Jízdy králů. Je to 
můj návrh. 
Ing. Martin Křižan: narážíme na nedostatek financí, na tuto akci není možné čerpat 
žádné dotace. Pokud dům nechátrá, je potřeba dávat peníze na jiné, potřebnější 
akce. 
p. X.Y.: kde bude na ulici Závodní parkoviště? 
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Ing. Martin Křižan: po levé straně, v místě zelené plochy, trafostanice a stávajícího 
parkoviště. Na tomto místě bude vybudováno nové, zvětšené parkoviště, které bude 
sloužit pouze obyvatelům sídliště. Bude osazeno dopravními značkami. Zvýší se 
kapacita parkoviště tak, aby každý mohl zaparkovat auto. Každá rodina bude mít 
nárok na jedno parkovací místo, mimo ty byty, které mají garáž. 
p. X.Y.: na sídliště se natahují nějaké kabely? 
Ing. Křižan: je to akce firmy Avonet. 
p. X.Y.: bude se dělat něco s osvětlením na sídlišti? 
Ing. Martin Křižan: přidá se jedno světlo na budovu u obchodu potravin. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí diskusi občanů a zastupitelů. 
PRO:   16  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 6/2019/16 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí diskusi občanů a zastupitelů. 

 
 

9. Závěr 

 
Zasedání bylo ukončeno v 19:00 hodin 
 
Zápis byl vyhotoven dne 26.09.2019 

 
Zapsala: Dana Krhovská 

 
 
 
 

Zápis ověřil:  
 

p. Ing. Martin Dufka: dne 26.09.2019 
 

p. Ing. Pavel Křápek: dne 27.09.2019 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Martin Křižan 
   starosta 

 
 
 

 
 

Vyvěšeno dne: 27.09.2019 
Sňato dne: 


